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Skolebestyrelsesmøde - Referat 
Dato: Mandag d. 8. april 2019 kl. 19.00-21.00         Sted: Sindal 
Deltagere udover bestyrelsen:  
Mødeleder: Annette 
Afbud:  
 Emne  Ansvar-

lig 

 

Hvad skal vi udrette?  

Er punktet til 

orientering/drøftelse/beslut-

ning? 

Forberedelse til 

punktet 

Fx medtag 3 eksempler 

på… 

Proces 

Hvordan skal punktet 

behandles?  

Tid Referat 

Evt. beslutning  

Hvem gør hvad hvornår? 

1. Kort status på de tre 

undervisnings-steder 

Lars Kort om seneste nyt fra de 3 

undervisningssteder 

 

 orientering 15 

min 

Generelt: 

• Kort orientering fra Lars omkring sagen vedr. 

sygdom, der ikke stammede fra maden til 

skolefesten. 

• Orientering om at lovforslaget vedr. justering af 

skoledagen sandsynligvis alligevel ikke forventes 

vedtaget inden sommerferien, - bl.a. grundet 

forestående folketingsvalg. 

• Aprilfestival – masser af gode gratis teaterstykker 

rundt på alle 3 skoler. 

2.  Status på økonomien  Lars/ 

Anette 

Kort orientering om status på 

økonomien. 

Anette orienterer om møde 

vedr. tildelingsmodel m.v. 

Dialogmøde 13. maj 17-19.30 

 orientering 20 

min 

Lars orienterede om, at der har været nogle nødvendige 

visitationer til specialklassetilbud, som er med til at presse 

økonomien yderligere i 2019. Pt. forventes der et samlet 

underskud på ca. 2 mio. kr. Dette forventes dog at falde i 

løbet af 2020 – alt andet lige.  
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om Budget 2020 - hvem vil 

gerne med Anette? 

En af de lærere fra Sindal, der blev udpeget som overtallige 

til næste skoleår, er blevet tilbudt og har sagt ja til 

genansættelse. 

 

Anette deltager d. 13. maj til dialogmødet om Budget 2020. 

Der er plads til en mere. Mia deltager sammen med Anette. 

 

KL’s konsulenter skal i gang med en analyse af den 

nuværende tildelingsmodel på skoleområdet i Hjørring 

Kommune. I den forbindelse bliver Anette interviewet i maj. 

Lars og Pernille bliver også interviewet.  

 

I forlængelse af de seneste dages avisartikler vedr. 

besparelser og ressourcer på skolerne i Hjørring Kommune 

fremlagde Lars kort, hvordan budgetterne hhv. pr. elev og 

pr. klasse er i hhv. 2018 og 2019 på skolerne i Hjørring 

Kommune. 

3. Fase 3 næste skoleår Lars I forlængelse af tidligere 

orientering om ny lov om 

valgfag i udskolingen, 

orienterer Lars om, hvad 

status er til kommende 

skoleår i forhold til strukturen 

i overbygningen 

  10 

min 

Lars orienterede om at vi fortsat tilbyder linjer til 

kommende skoleår i fase 3. Ledelse og medarbejdere har 

drøftet fordele og ulemper ved fortsat at have linjer efter 

den nye lovgivning vedr. valgfag m.v. i fase 3.  

Den samlede vurdering er, at det giver god mening at bygge 

videre på de erfaringer, der er gjort og bygge de nye valgfag 

ind i linjerne. 

De bliver justeret i navn, indhold og struktur. Meget snart 

udmeldes dato for informationsmøde for 6. klasser om 
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næste skoleår, hvor de ”nye” linjer vil blive præsenteret. 

4. Princip for lejrskoler  

(Godkendelse) 

 Bilag vedlagt. Anette og Lars 

har justeret til. 

Læs bilag  15 

min 

Afsnittet vedr. regnskab tages ud af forslaget. Ellers er 

princippet godkendt. Lars sørger for, at det kommer på 

hjemmesiden. 

5. Implementering af 

skolepolitikken 

 Lars har fremsendt den 

overordnede indsatsstrategi 

til orientering. 

 

Bestyrelsen kommer med 

input til, hvordan de ser, at vi 

kan arbejde på 

implementering af 

skolepolitikken – fokus er på 

det strategiske mål omkring 

”forældresamarbejde” 

Læs skolepolitikken 

https://hjoerring.dk/m

edia/29072/punkt_6_b

ilag_2.pdf 

 

Særligt fokus på 

temaet omkring 

forældresamarbejde. 

Eksisterende 

principper vedlagt til 

inspiration 

Lars er processtyrer. 

Drøftelse 

Lars tager input med 

videre til lederteamet 

og MED-udvalget 

45 

min 

Skolebestyrelsen drøftede følgende spørgsmål: 

1. Hvad er det vigtigste i et godt forældresamarbejde 

– set med ”forældre-briller” 

2. Hvordan bidrager skole og forældre til en god 

dialog mellem skole og hjem?  

3. Hvad forstår I ved ”gensidig respekt”? 

4. Har I konkrete idéer til, hvordan 

forældresamarbejdet kan styrkes? 

Lars indsamlede input og videregiver disse til lederteamet. 

6.  Mødetidspunkt for 

bestyrelsen i 2019-20 

Lars Lars lægger op til, at 

bestyrelsesmøderne fra 

næste skoleår placeres fra kl. 

16.30-18.30 (uden spisning) 

som udgangspunkt. Hvis der 

er behov for det, kan enkelte 

møder udvides ifht. 

sluttidspunkt (inkl. Spisning) 

Fortsat man, ons, torsdag 

Overvej, hvad I tænker 

om forslaget 

Drøftelse og 

beslutning 

10 

min 

Det var svært for alle at kunne nu bestyrelsesmøder til kl. 

16.30. Det blev foreslået, at bestyrelsen til næste skoleår 

afholder nogle af møderne f.eks. fra kl. 17-19 mens andre 

kan være fra 19-21. Lars laver forslag til mødeplan og 

sender den ud inden næste bestyrelsesmøde.  

 

 

 

 

 

https://hjoerring.dk/media/29072/punkt_6_bilag_2.pdf
https://hjoerring.dk/media/29072/punkt_6_bilag_2.pdf
https://hjoerring.dk/media/29072/punkt_6_bilag_2.pdf
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7.  Evt. Alle    5 min Anette har modtaget henvendelse fra studerende i forhold 

til muligheden for at udsende en spørgeskemaundersøgelse 

til forældre til børn i 0. – 3. klasse vedr. forældreopbakning 

m.v. Bestyrelsen sagde god for at videreformidle 

undersøgelsen. Det er naturligvis frivilligt, om forældrene vil 

besvare undersøgelsen.  

Procedurer for elevfravær ønskes som punkt på bestyrelsen. 

Lars sætter punktet på enten 23. maj eller 17. juni. 

Til næste møde d. 23. maj vil kompetencecentret bl.a. 

komme på dagsorden. 

 


